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Zápis z řádného zasedán AS FPF SU dne 7. 5. 2012
 

Přítomni: PhDr. P. Vojtal, Doc. Ing. P. Čermák, Ph.D., Prof. Mgr. J. Štreit, Mgr. J. Siostrzonek,
Ph.D., Bc. P. Rataj, Bc. et BcA. M. Zeman, Mgr. M. Urbanec, Ph.D., Bc. S. Španihel, V.
Kulíšek, P. Hrabovský

Hosté: prof. RNDr. Z. Stuchlík, CSc., Ing. Mgr. J. Svoboda

 

Vedení zasedání AS FPF SU se ujal předseda senátu PhDr. P. Vojtal

AS SU FPF jednohlasně schválil program řádného zasedání senátu.

 

AS SU FPF začal projednávat Výroční zprávu o hospodaření, tajemník uvedl, že rozpočet
skončil s přebytkem 35 tis. Kč, ušetřené prostředky 4,3 mil. Kč byly převedeny ze vzdělávací
činnosti do fondu provozních prostředků a budou využity v letošním rozpočtu na pokrytí
poklesu finančních prostředků ministerstva školství a budou určeny pro provoz fakulty.
Rozpočet byl navýšen u Ústavu lázeňství, gastronomie a turismu, kde byl problém
s financováním výuky v Táboře. Výnosy z projektů OPVK je v položce ostatní (položka 602).

Bod usnesení: AS SU FPF projednal a schválil č. j. //AS - Výroční zprávu o hospodaření SU
FPF za rok 2011.

Hlasování 10 pro

 

AS SU FPF začal projednávat návrh rozpočtu pro rok 2012, děkan prof. Z. Stuchlík
informoval, že rozpočet může ovlivnit problém neuplatněných studentů. Rozpočet je připraven
jako vyrovnaný, rozpis na jednotlivá pracoviště ještě není hotov a bude projednán se všemi
vedoucími jednotlivých pracovišť. Fond byl snížen kvůli nižšímu příspěvku na vzdělávací
činnost. Předpokládá se zisk z vedlejší činnosti ve výši 250 tis. Kč. Fond kolejí a menz je
tvořen z příspěvku na stravování a výnosů z kolejného. Výsledky RUV a RIV – hodnocení
výsledků RUV není známo, prostředky z RIV jsou přesně vyčleněny jednotlivým ústavům
podle přínosu, lze je použít na vědu a mzdové prostředky vědeckých pracovníků. Specifický
výzkum má vlastní pravidla a není součástí rozpisu. V příštím roce budou průhledně uvedeny
v rozpočtu jednotlivé příspěvky z projektů (OPVK …).

Bod usnesení: AS FPF SU projednal a schválil č. j. //AS - Návrh rozpočtu SU FPF pro rok
2012.

Hlasování 10 pro

 

AS SU FPF začal projednávat Ubytovací řád FPF. Tajemník uvedl, že byl vznesen požadavek
rektora, aby se Ubytovací řád stal součástí statutu fakulty jako jeho vnitřní předpis. Byl
upraven tak, aby se nemusel měnit se změnou zákona, do řádu bylo začleněno ubytování
zaměstnanců. Některé části řádu byly vypuštěny a stanou se součástí předpisů ubytovacích
zařízení. Předseda senátu upozornil na formální chyby v předpisu, které je nutno opravit před
projednáním v akademickém senátu SU.

Bod usnesení: AS FPF SU projednal a schválil č. j. //AS - Ubytovací řád SU FPF.

Hlasování 9 pro, 1 se zdržel
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AS SU FPF začal projednávat Stravovací řád. Tajemník informoval, že dotace je rozdělena do
dvou semestrů, dále uvedl, že došlo k přerušení prodeje stravenek. Cenové podmínky
vychází z kalkulace smluvního partnera a výše přidělené dotace na stravování. Předseda
senátu upozornil na formální chyby v předpisu, které je nutno opravit před projednáním
v akademickém senátu SU.

Bod usnesení: AS SU FPF projednal a schválil č. j. //AS – Stravovací řád Slezské univerzity
v Opavě, Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě.

Hlasování 10 pro

Tajemník opustil jednání akademického senátu.

 

AS SU FPF začal projednávat statut SU FPF. Předkladatel návrhu je pan děkan. Ten
informoval, že návrh byl projednán s předsedou AS univerzity, který navrhl drobné změny.

Hlasování o změně počtů členů senátu (6 akademických pracovníků, 5 student, celkový počet
senátorů 11)

Hlasování 4 pro, 6 proti

Zůstal původní počet členů akademického senátu

 

Mgr. Urbanec navrhl změnu v bodě o svolávání senátu, tak aby stačili 4 senátoři bez ohledu
na příslušnost v komorách. Po diskuzi nebylo o změně hlasováno.

Bod usnesení: AS SU FPF projednal a schválil č. j. //AS – Návrh statutu Slezské univerzity
v Opavě Filozoficko-přírodovědecké fakulty v Opavě.

Hlasování 9 pro, 1 se zdržel

 

Bod usnesení: AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí s Ročenkou Filozoficko-
přírodovědecké fakulty v Opavě za rok 2011.

Hlasování 10 pro

 

Různé: Děkan informoval, že mohou být nepříjemnosti s dopisem prof. Černohorského
akreditační komisi a náměstkovi ministra školství s kvalitou habilitačních a profesorských
řízení. Dále informoval, že proběhlo pozitivní hodnocení dvou center základního výzkumu.

 

Příští zasedání AS FPF SU bude 4. 6. 2012 v 14.00 hod. v zasedací místnosti děkanátu.

BcA. Bc. Miroslav zeman

místopředseda AS FPF SU

 

 

Usnesení z řádného  zasedání AS FPF SU 7. května 2012

 

1. AS SU FPF projednal a schválil Výroční zprávu o hospodaření SU FPF za rok 2011.
2. AS FPF SU projednal a schválil návrh rozpočtu SU FPF pro rok 2012.
3. AS FPF SU projednal a schválil Ubytovací řád SU FPF.
4. AS SU FPF projednal a schválil Stravovací řád SU FPF.
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5. AS SU FPF projednal a schválil návrh Statutu Slezské univerzity v Opavě Filozoficko-
přírodovědecké fakulty v Opavě.

6. AS SU FPF bere na vědomí a souhlasí s Ročenkou Filozoficko-přírodovědecké fakulty
v Opavě za rok 2011.

 

PhDr. Petr Vojtal

předseda AS FPF SU


